

TABLE OF CONTENTS

目 录

Overview on Breeding Research and Development Direction of Mulberry

(桑树育种研究及发展方向概述)

R. X. LI, M. CHEN, W. WANG, X. W. GAO, H. C. WANG, T. C. WANG.....385

Simple and Efficient Determination Analysis of the Reducing Sugar Content of “Xiaojingsheng” Peanut

(简便高效的“小京生”花生还原糖含量测定分析)

W. X. ZHOU, Y. X. WANG, Y. P. LIU.....392

The Comparison of the Diurnal Variation of Photosynthesis of *Euscaphis konishii* Hayata

(圆齿野鸦椿光合特性日变化的比较)

J. LIU, Q. DU, S. P. TU.....396

Study on Callus Induction and Tissue Culture Regeneration System of Tibetan Medicine

Malus toringoides

(藏药俄色愈伤组织诱导与组织培养再生体系研究)

G. Z. ZHANG, J. XIE, X. B. QIN, B. NIU, X. D. SHI, L. J. FAN, B. B. ZHANG, X. Y. XU, Y. F. QIN.....403

Research Progress on Acetyl-CoA Carboxylase Inhibitor Herbicides

(乙酰辅酶 A 羧化酶抑制剂类除草剂的研究进展)

J. L. WANG, X. B. XU, Y. SUN, Y. R. ZHU, Y. WANG, X. J. LIU.....410

Study on the Reasons of Dormancy of Wild *Vitex negundo* var. *heterophylla* Seeds and the Germination Conditions of Two Picking Periods

(野生荆条种子休眠原因及两个采摘时期萌发条件的探究)

Y. QIU, Y. R. LI, M. ZHANG, Y. X. LI, X. WANG, H. CHEN.....416

Effects of Cutting Conditions on Seedling Propagation and Flower Yield of

“Guianshang Chrysanthemum”

(扦插条件对“贵安尚菊”种苗繁殖及其植株产花量的影响)

L. Q. YANG, Y. F. HUANG, Q. XIE, W. X. SHI.....424